

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



styrelsemöte 12 maj

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: _Styrelsemöte 12 maj 2025.pdf

Storlek: 157989 byte

Hashvärde SHA256:

13c2c32ded7566c3be0913970accbc71d10eeceb0d3d6754b0e36544171deba7

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

KLAS STEFAN BROSTRÖM

Signerat med BankID 2025-05-19 14:24 Ref: 0196e880-77c9-7229-bfb5-dc1ad07d1257

Ove Andreas Hammar

Signerat med BankID 2025-05-19 13:28 Ref: 0196e84d-abc5-7e06-921c-b8a6e59e837f

Linnea Louise Maurd

Signerat med BankID 2025-05-19 11:48 Ref: 0196e7f2-025e-7c50-8221-1dcef355981c



Styrelsemöte EHF

måndagen den 12 maj 2025

Deltagare:

Andreas Hammar, Linnea Maud, Lena Wiklund, Mats Berggren, Peter Wallin, Stefan Broström, Rebecka Ahonen Salahov och Linda Diktonius

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

- Dagordningen för mötet fastställdes.
- Till justerare för mötet valdes Stefan Broström
- Föregående protokoll godkändes.

Anteckningar

Från föregående möte

Media

- Många inlägg som Rebecka inte har fått information om. Läggs det ut saker så vill Rebecka ha info om detta.
- Sånt som vi vill ska synas kort tid läggs under händelser.
- Rebecka har förslag inför nästa säsong, lägga in ett rullande schema inför seniormatcher. Matchvärdar behöver vi veta i god tid innan.
- Önskan till hösten: att vi även lägger in helgens hemmamatcher för våra barn och ungdomslag.

Kansli

- Återkoppling från ledarkonferensen. Alla får i uppgift att titta igenom anteckningarna från konferensen och se om vi har frågor som vi behöver återkoppla till ledarna.

Sponsring

- Flera sponsorer är signade och flera är på gång.
- Sponsorgruppen jobbar för fullt.
- 1000 kr för att få hjälp att ta fram en avtalsmall för sponsorer. Ok från styrelsen.
- Osis kanske intresserade av att sponsra.

Försäljning och ekonomi

- Ekonomi i balans
Företagskontot: 270 000 kr, lantbrukskontot 830 000 kr
fasträntekontot är avslutat. Räntan blev 2 500 kr
Resultat i april minus 36 000 kr
Resultat ackumulerat i vinst 377 000 kr.
Arvoden betalas ut i april.
Fick gåva från Osis på 10 000 kr under EHF:s 80 års firande.

Nya regler vad det gäller kostnad för övergångar. De övergångar vi har nu ska genomföras så snart som möjligt. Kan även göras i Profixio.

Lena har varit i kontakt med Klubbrabatten men fått otrevligt bemötande. De har på eget bevåg lagt in alla olika lag och kontaktpersoner. Lena tar bort alla. Precis som vanligt ska varje lag kontakta Sara Hammar först innan man får starta en försäljning.

Möte bokat med revisorerna den 25 maj.

Enkät om försäljning och kiosk:

2 personer vill ta bort pappersförsäljning [en](https://www.klubbrabatten.se/enkater)

Fler nyttiga saker i kiosken önskas. Yoghurt och frukt exempelvis. Vi ska ha en dialog med bowlingen om detta.

Alla positiva till att vara maskotar.

Torkare är något som tar mycket tid. Styrelsen har beslutat att vi inte ska ha torkare till dam under nästa säsong.

Arrangemang och tävling

- Föreningsläger: inbjudan utskickad. Svar ska vara inne den 1 juni.
- Förslag är att vi på föreningslägret ska gå igenom Utvecklingsplanen för våra spelare. Finns flera tränare som kan hålla i detta.
- Damerna ska ha en träningsmatch på lördagen som ses som en föreningsaktivitet.

Barn och Ungdom

- P2012 och P2011 har haft möte om USM. P2011 anmäler ett lag och P2012 fyller på med olika spelare vid varje steg. P2012 ställer upp med ett lag nästa säsong.
- När ändrar vi på laget.se och skapar nya lag? Linda kollar med Anne-lie.

Material

- Sammanställning aug 2024- maj 2025, under denna period har vi köpt:
- 72 burkar klister
- 430 rullar tejp
- Möte med Intersport: vattenflaskor, kepsar, handdukar och halsdukar kommer finnas på plats i butik.
- Kickbacken från Intersport ska vi köpa material för.
- Beslut tas att vi köper in nya gubbar. Inventering görs först.

Senior

- Ny spelare från Hallstahammar har skrivit på för herrlaget.
- Dam- Macken är klar som sportchef. Han kommer få en liten ersättning för en säsong. Han kommer initialt lägga mest tid på damsidan men självklart ska han finnas till för hela EHF.
- Macken bjuds in till nästa styrelsemöte.
- Damsidan- Jan Jonasson kommer inte fortsätta nästa säsong. Info till spelarna gavs i tisdags.
- Försäsong för Damsidan från F2011 och uppåt startar denna vecka.
- Saknas fortfarande huvudtränare för F16, DamJ och Dam3 och trim.
- Det kommer troligtvis startas upp ett lag i Div3 i FJ-100 nästa säsong.
- Klubbens långsiktiga plan är att det ska funka i Dam-A, J och U.
- Inget damtrimlag är anmält till serien. Föreningen vill gärna ha ett trimlag.
- Möte ska hållas med ledarna för F16 och uppåt för att försöka få ihop nästa säsong.
- Ändring att Dam3 byter från EHS till HF. B-laget kan inte spela samma serie som A-laget. EHS-matcher kostar lika mycket som att när ett A-lag spelar. Finns en

besvikelse att inte informationen kommer till berörda ledare innan beslut tas. Måste det vara en serie mellan B och U lag? Andreas kollar.

- Herr- ledarna snart klara. Många vill provspela och höra av sig till Anton. Viktor Berg von Linde tar över efter Pierre Grubbström.

Utbildning

- När kan vi få veta när utbildningarna är i höst? Inte hört nåt nytt.
- Vi kan inte ställa krav på att går man TU så måste man vara kvar inom föreningen eller bli återbetalningsskyldig. Däremot hoppas vi att alla som går utbildningar vill vara kvar och ser en vinning i det.
- Skadeutbildning vore bra att ha. Bl.a. kylpåsarnas vara eller icke vara.

Övrigt

- Jubileumsfesten var väldigt lyckad. ca 155 personer kom.
- Arbetet med ventilationen i Idrottshuset är påbörjat- 18 augusti ska det vara klart.
- Möte med kommunen- köpa in läktare m.m Entré in till B-hallen bakom nätet i A-hallen ligger som förslag. Inte optimalt.
- Dopingansvarig, supporteransvarig, reservarena, m.m Nya krav som ska in. Peter är dopingansvarig, han har gått utbildning.
- Vi kommer behöva vara fler ansvariga runt seniormatcherna.
- Föreningen behöver skicka in för att få elitlicens.

Ansvarig fika nästa möte

- Stefan bakar

Kommande möte

- kl 18 den 16/6 i Röda villan

Sekreterare

Justerare

Ordförande

Linnea Maurd

Stefan Broström

Andreas Hammar